

Maskinsektionen inom TLTH

Styrelsemöte 10

Tid och datum: ons 29 sep 2021, kl 12.15 (..)

Plats: Styrelserummet

**Närvarande styrelseledamöter:**

Malte Carmén, Ordförande
Johanna Schedin, Vice Ordförande
Pontus Sjöstrand, Administrativt Ansvarig
Nils Andersson, Husansvarig
Hanna Brinck, Socialt ansvarig
David Petersson, Näringslivsansvarig
Jakob Petersson, Eventansvarig
Hannah Rodgers, Kommunikationsansvarig

Närvarande adjungerande:

Axel Carlsson, Kårkontakt
Gustaf Walden, Talman Emeritus
Sara Eriksson, Caféphörman
Cajsa Svensson, TD-Ordförande
Axel Björnberg, Revisor

- §1 OFMÖ (Beslut)
Ordförande Malte Carmén förklarar mötet öppnat kl 12.22
- §2 Val av mötesordförande (Beslut)
Styrelsen beslutade
att välja Malte Carmén till mötesordförande
- §3 Val av mötessekreterare (Beslut)
Styrelsen beslutade
att välja Pontus Sjöstrand till mötessekreterare
- §4 Val av justerare (Beslut)
Styrelsen beslutade
att uppdra att Johanna Schedin jämte ordförande justerar mötesprotokollet
- §5 Mötets behöriga utlysande (Beslut)
Styrelsen beslutade
att mötet är behörigt utlyst
- §6 Adjungeringar (Beslut)

Styrelsen beslutade

att adjungera närvarande enligt närvarolistan som fylls i under mötet
samt att ge samtliga närvarande yttranderätt

§7 Godkännande av tidigare protokoll, 210915 (Beslut)

Styrelsen beslutade

att godkänna protokollet

§8 Fastställande av dagordning (Beslut)

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen

§9 Kåren informerar (Information)

Kårkontakt Axel Carlsson: Roligt att ses i verkligheten för första gången! Axel sitter denna termin som ordförande i kårstyrelsen.

Kårens husutskott är i nuläget underbemannat och kommer tyvärr inte kunna hålla i eftersläpp på ett tag. Drop in-vaccination sker i Kårhuset idag. Arkad planeras och kommer hållas både fysiskt och digitalt.

§10 Utskotten informerar (Information)

TD-Gruppen: Planerar en sittning och utskottsresa.

Cafét: Det blir bull-fest på kanelbullens dag på måndag! Brunchgruppen har en brunch på gång också.

Infu: Planerar utskottsresa. Prylmästeriet kommer dra i gång en tävling nästa vecka.

NGM: Planerar för att förhoppningsvis kunna hålla i Oktoberfest i samarbete med Rörkraft. Fortsatt fyllnadsväl för MEKKA, om det skulle bli så att posterna inte tillsätts så är NGM redo att hjälpa till.

Styrelsen: Planerat tackevent och skippten. Förberett inför första HT-mötet som kommer ske i Kåraulan. Har också haft intern utvärdering om hur posterna i Styrelsen fungerat efter omstruktureringen och vilka förändringar som kan behöva göras.

M6: After School på fredag. Planerar för stort intresse!

Seniors: Håller på inför HT1 med miljöpolicy.

Verkstan: Första cykelkvällen ägde rum i torsdags. Börjat planera inför en tjejkväll i verkstan tillsammans med likabehandlingsombuden på sektionen.

Aktu: Halv åtta hos M börjar snart. Cykelfest tillsammans med V och I planeras också.

SRM: Kommer hålla i ett par studiekvällar inom kort!

§11 Godkännande av sektionens medlemsföreningar (Beslut)

§11.1 MÖG

Verksamhetsberättelse har skickats in till sektionsstyrelsen. Diskussion fördes kring föreningens fortsatta verksamhet.

Styrelsen beslutade

att bevilja föreningens förlängning med kommentaren att korrigera hänvisningarna till Maskinsektionens Stadgar och Reglemente i föreningens stadgar

§11.2 RIM

Verksamhetsberättelse har skickats in till sektionsstyrelsen. Diskussion fördes kring föreningens fortsatta verksamhet.

Styrelsen beslutade

att bordlägga beslutet om föreningens förlängning till nästa styrelsemöte med kommentaren att föreningens styrelse ska korrigera felaktigheter i föreningens stadgar samt ge en uppdatering om antalet medlemmar innan beslut om föreningens förlängning kan tas

§11.3 MMS

Föreningens styrelse önskar lägga M-bandet i träda och ingen verksamhetsberättelse har skickats in till sektionsstyrelsen.

Styrelsen beslutade
att ej bevilja föreningens förlängning

§12 Fyllnadsval (Beslut)
Ordförande Malte Carmén öppnar upp för spontankandideringar. Ingen på mötet kandiderar.

Flera förslag på hur bättre marknadsföring för MEKKA-posterna kan göras lades fram.

§13 Övriga frågor
Talman Emeritus Gustaf Waldén uppmanar NGM eller Styrelsen att utreda huruvida invalsperioden för Projektledare respektive Vice Projektledare för MEKKA borde flyttas.

Fortsatt diskussion kring tillsättning av poster inom MEKKA fördes. Caféhørman tillika MEKKA projektgruppsmedlem Emeritus Sara Eriksson föreslår att lägga ut ett tydligt inlägg om MEKKA på sociala medier och att man på detta sätt bland annat kan rekrytera ettor som vill bli aktiva på sektionen redan i år.

§14 OFMA (Beslut)
Ordförande Malte Carmén förklarar mötet avslutat kl 13:03.

Vid protokollet

Pontus Sjöstrand
Administrativt Ansvarig

Justeras

Malte Carmén
Ordförande

Johanna Schedin
Vice Ordförande